
Odpověď na interpelaci pana zastupitele Víta Zemana (odpovídá radní Josef Kutmon) 

 

Vážený pane Zemane, 

v rámci odpovědi na Váš dotaz z jednání zastupitelstva ze dne 12.12.2023 sděluji následující. Dle 
vyjádření pana ředitele Šupky se zástupci školy ihned po upozornění na problém s ptáky spojili s 
ornitology a domluvili si schůzku. Jednání se prodloužila z důvodu jejich vytížení na konec října, 
počátek listopadu. Ornitologové navštívili školu a celou jí prošli v doprovodu školníka, který jim 
ukazoval problémová místa. Ornitologové doporučili konkrétní opatření, která se škola snaží 
dodržovat. Je dohodnuto vzájemné předávání informací. 

S pozdravem 

Josef Kutmon 


